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Zápis ze zasedání AS FAVU VUT ze dne 6. 2. 2019 
6. 2. 2019, 10.00 h, FAVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3.NP)  
 
 
Přítomni: MgA. Vasil Artamonov, MgA. Jennifer Helia de Felice, Ph.D., BcA. Tomáš Plachký, 

doc. MgA. Luděk Rathouský, MgA. Pavel Sterec, Ph.D., Mgr. Martin Žák, 
Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 

Omluveni: MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, MgA. Jakub Tajovský 
Nepřítomni: Petr Mucha  
Hosté:  doc. MgA. Filip Cenek, doc. MgA. Milan Houser 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 9. 1. 2019, Markéta Žáčková 
3. Rozloučení se stávajícím děkanem, Markéta Žáčková 
4. Přivítání nového děkana, Markéta Žáčková 
5. Zhodnocení výsledků ankety týkající se provozu školního klubu, Monika Šimková, 
 Pavel Sterec, Martin Žák 
6. Prezentace ankety týkající se volebního systému FaVU VUT, Vasil Artamonov 
7. Různé 
8. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

Předsedkyně AS FAVU Markéta Žáčková přivítala senátory, přečetla program zasedání 
a požádala o jeho schválení. Tomáš Hrůza, Břetislav Malý a Jakub Tajovský se ze zasedání 
omluvili z důvodu nutnosti jejich přítomnosti u přijímacích zkoušek na fakultu. Senát byl přesto 
shledán usnášeníschopným. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
Program zasedání AS FaVU byl schválen. 
 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 9. 1. 2019, Markéta Žáčková 

V zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 9. 1. 2019 došlo k upřesnění znění bodu 3: nešlo pouze o 
projednání, ale o projednání a schválení směrnice Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro 
přijetí ke studiu do doktorského studijního programu na FaVU VUT pro akademický rok 
2019/2020. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
Upřesnění znění bodu 3 zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 9. 1. 2019 bylo schváleno. 
 
3. Rozloučení se stávajícím děkanem, Markéta Žáčková 

Předsedkyně senátu jménem celé akademické obce a všech ostatních zaměstnanců FaVU VUT 
poděkovala bývalému děkanovi Milanu Houserovi za jeho zásluhy – reorganizaci ateliérů, iniciaci 
a vytvoření zázemí pro výzkumnou a publikační činnost Katedry teorií a dějin umění, zajištění 
důstojné dislokace fakulty v novém sídle na Údolní 53 v centru Brna a vytvoření trvale dobrého 
ducha školy. 
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4. Přivítání nového děkana, Markéta Žáčková 
Předsedkyně senátu jménem celé akademické obce a všech ostatních zaměstnanců FaVU VUT 
přivítala ve funkci nového děkana Filipa Cenka. Zdůraznila při tom jeho vynikající obeznámenost 
s chodem školy od jejího založení, jeho pedagogické zásluhy a z nich vyplývající velkou 
oblíbenost u studentů a jejich podporu, vyzdvihla jeho profesní kvality i schopnost a popřála mu 
vše nejlepší do dalších let při vedení fakulty. 
 

5. Zhodnocení výsledků ankety týkající se provozu školního klubu, Monika Šimková, Pavel Sterec, 
Martin Žák 
Martin Žák upozornil, že dosud není obeznámen s výsledky ankety týkající se provozu školního 
klubu Vegýna, a nemohl na ně tudíž se svým týmem reagovat (přestože bylo dohodnuto, že 
výsledky budou předloženy k připomínkování do 1. 2. 2019) ani představit jeho provozní model, 
jak bylo dohodnuto na předchozím zasedání AS FaVU VUT (viz Zápis ze zasedání AS FAVU VUT ze 
dne 9. 1. 2019, bod 5: Zhodnocení provozu klubu Vegýna, s. 4). Markéta Žáčková v návaznosti na 
tuto připomínku doporučila přesunout projednání bodu 5 na příští zasedání AS FaVU VUT. Vasil 
Artamonov navrhl, aby Monika Šimková, pověřená zpracováním ankety týkající se provozu 
školního klubu, přednesla prezentaci jejích výsledků v rámci přítomného zasedání AS FaVU VUT a 
aby na příští zasedání senátu byla přesunuta pouze prezentace provozního modelu ze strany 
provozovatelů školního klubu a hlasování o jeho další činnosti. 

Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
Návrh zařadit prezentaci Moniky Šimkové do programu zasedání AS FaVU VUT dne 6. 2. 2019 a na 
příští zasedání senátu přesunout projednání provozního modelu školního klubu a hlasování o jeho 
další činnosti byl schválen. 
 

Monika Šimková zahájila prezentaci výsledků ankety. Podotkla při tom, že anketa je pouze 
pomocným nástrojem a není strukturována jako „referendum“ (v němž lze odpovídat pouze 
ano, nebo ne): 

- v rámci ankety se sešlo celkem 137 vyplněných dotazníků (což v prostředí fakulty 
představuje poměrně vysoký počet)  

- 37 dotazníků při tom sesbírali přímo osobnosti pohybující se kolem školního klubu, 
které k anketě přistoupili z aktivistických pozic; výsledky ankety však tímto 
aktivismem nebyly ovlivněny, jak dokládá vyhodnocení, které je přílohou tohoto 
zápisu 

- s ohledem na náročnost části dotazníku zahrnující volné otázky není tato dosud  
zpracována 

- z dosud zpracovaných výsledků ankety vyplývá, že z provozního hlediska by bylo 
namístě zkvalitnit nabídku studených nápojů; nepřesvědčivá je rovněž 
spokojenost/nespokojenost respondentů s nabídkou kávy a pokrmů (maso vs. 
veganská kuchyně) a s názvem klubu; zaznělo také doporučení týkající se zlepšení 
komunikace ze strany provozovatele klubu směrem k jeho uživatelům 

Monika Šimková přislíbila zaslat výsledky ankety Martinu Žákovi, který je následně představí 
realizačnímu týmu školního klubu, aby mohl být zpracován jeho provozní model. V tomto 
modelu budou zohledněny výsledky ankety a bude představen na příštím zasedání AS FaVU VUT.  
Předsedkyně senátu a Martin Žák poděkovali Monice Šimkové za vyhlášení a zpracování ankety. 

 
6. Prezentace ankety týkající se volebního systému FaVU VUT, Vasil Artamonov 

Luděk Rathouský řešil přípravu a zveřejnění ankety týkající se volebního systému FaVU VUT 
s Vítem Balounem, jenž poukázal na to, že informační systém VUT Apollo obsahuje nastavení pro 
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spuštění ankety, kterého by pro daný případ bylo ideální využít. Výsledky ankety mohou být 
známy na konci měsíce března.  
Děkan Filip Cenek podotkl, že shledává rozpor ve skutečnosti, že anketa je směřována ke 
studentům, třebaže by ze své podstaty měla být určena pedagogům. Pavel Sterec uvedl, že 
změna volebního systému FaVU VUT z jednoobvodového na dvouobvodový znamená zbavování 
kompetence studentů.  
Děkan upřesnil, že výhrady Akademického senátu VUT vůči volebnímu systému FaVU VUT 
spočívají v tom, že komora akademických pracovníků AS FaVU VUT sestává z pedagogů, kteří 
jsou voleni studenty. Takto se senátoři z řad akademických pracovníků fakticky stávají zástupci 
studentů, a nikoli pedagogů. Pavel Sterec uvedl, že studenti se nebudou ochotni vzdát svého 
vlivu v rámci stávajícího volebního systému FaVU VUT. Luděk Rathouský v této souvislosti 
připomněl okolnosti vzniku ankety: při hlasovaní Akademického senátu VUT o volebním systému 
FaVU VUT hlasovala právě studentská komora AS VUT proti jednoobvodovému volebnímu 
systému na FaVU. Anketa by tedy z tohoto hlediska měla pomoci odhalit, zda studenti FaVU VUT 
rovněž nejsou proti jednoobvodovému volebnímu systému. 
Diskusi o anketě týkající se volebního systému FaVU VUT uzavřel děkan Filip Cenek doporučením 
zjednodušit formulace, z nichž je anketa sestavena, a inspirovat se při tom formulacemi 
obdobného anketního šetření, které proběhlo na FA VUT (znění této ankety bude zasláno Vasilu 
Artamonovovi).  
 
7. Různé 

7.1. Děkan upozornil na nutnost projednat personální složení Disciplinární komise FaVU 
VUT a jmenovat a schválit její nové členy (funkční období komise bylo stanoveno na 
1. 2. 2016 – 1. 2. 2018). Luděk Rathouský navrhl diskusi a hlasování o složení 
Disciplinární komise zahrnout do programu příštího zasedání AS FaVU VUT, což 
předsedkyně senátu i jeho členové akceptovali. 

7.2. Luděk Rathouský upozornil na nutnost zkvalitnění propagace FaVU vůči potenciálním 
uchazečům o studium. Navrhl pozvat ředitele středních škol k diskusi nad jejich 
představami o náplni studia na FaVU a nad možnostmi fakulty tyto představy 
adekvátně materializovat. Děkan doporučil zařadit projednání návrhu Luďka 
Rathouského do programu nadcházejícího zasedání AS FaVU. Zároveň představil další 
okruhy, které budou předloženy AS FaVU VUT: způsoby informování zástupců 
středních škol ze strany FaVU, změny ve složení Umělecké rady, agenda proděkanů 
ad. 

7.3. Martin Žák upozornil na okolnost, že člen studentské komory AS FaVU VUT Petr 
Mucha se již dvakrát bez uvedení důvodu nepřítomnosti nezúčastnil jeho zasedání a 
vybídl senátory k řešení tohoto problému. AS FaVU VUT vyzve Petra Muchu k nápravě 
nastalého stavu. 

 
7. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 

Termín příštího zasedání AS FAVU byl navržen na středu 27. 2. 2019 v 10.00 h. 
Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 
Termín příštího řádného zasedání 27. 2. 2019 v 10.00 h byl schválen. 
 
 
Zapsala: Katarína Hládeková 
Schválili: Markéta Žáčková, Pavel Sterec 
 


